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Bemutatkozás 

Kauth Bence vagyok, Budapesten születtem 2004-ben. Egész életem során a fővárosban 
vagy annak környékén éltem. A tanulmányaimat is itt végeztem, 2024-ben érettségiztem 
a XVI. Kerületi Szerb Antal Gimnázium nyelvi előkészítő 4+1 éves évfolyamán. Az 
előkészítő év során emelt óraszámban tanultam a másod és harmad nyelvemet, heti 12 
órában angol nyelvet (és kultúrát), 6 órában francia nyelvet. Ezáltal rendelkezem egy B2-
es középfokú nyelvvizsgával, amit már 4 éve letettem, azóta a nyelvtudásom C1-szintre 
fejlődött.  

Jelenleg első éves földtudós hallgató vagyok, meteorológia specializáción. Az idei évben 
részt vettem gólyaként a magyar mentorrendszerben, ahol kiválasztásom által segíteni 
fogom a jövő év új hallgatóit. Az elmúlt hónapokban rengeteg új, nagyszerű embert 
ismertem meg, és szeretném ezt folytatni is a következő évben. Habár a MIS (Mentoring 
for International Students) pályázatáról lemaradtam, a Külügyi Bizottság munkáját 
február óra erősítem. 

 

Tapasztalatok/Motiváció 

Mikor elkezdtem az egyetemet, már az első Gólya-Mentor találkozón tudtam, hogy 
mentor szeretnék lenni. Viszont a külföldi kapcsolataim révén éreztem, hogy a külügyi 
mentorkodás is nekem való lenne. Részt vettem 2 éve az Erasmus+ DiscoverEU nevű 
programjában, amely által barátaimmal vonattal utaztuk be Európát. A későbbiekben 
több találkozóra is elmentem, ahol rengeteg, különböző nemzetiségű utazótársammal 
találkoztam. Így tettem szert megannyi, máig kitartó baráti kapcsolatra például 
Svédországból és Máltáról.  

Mindig is érdekelt más országok kultúrája, nyelve, szokásai. Például jelenleg ezért is 
tanulom a svéd nyelvet. Beszédesnek tartom magam, aki könnyen alkalmazkodik 
bármely szituációhoz. Fontos számomra, hogy körülöttem mindenki jól érezze magát. 
Szervezői tevékenységem határtalan, ezt bizonyítja a szakterületemen végzett munkám, 
illetve a Hallgatói Alapítvány küldföldi útjainak szervezésében való tevékenységem. 
Maximalistának tartom magam, ezáltal minden tőlem telhetőt meg fogom tenni, hogy a 
külföldi hallgatók érdekeit képviseljem, és kialakítsak közöttük egy megbízható és átfogó 
kapcsolati rendszert. Összességében izgatottan várom a következő évet, mind az új 
hallgatók, mind a programok tekintetében is.  

 

 

 



Tervek és Elképzelések 

Első sorban mindenképpen az Erasmus programok népszerűsítése lenne a cél, például 
Erasmus+, All-Fields, 1-2 hetes csereprogramok. Szeretnék gyorsabb információközlést 
és egyszerűbb tájékozódási lehetőségeket az egyetem hallgatói számára. Észrevettem, 
hogy a hallgatók nehezen találják meg a szükséges dokumentumokat, információkat 
nem csak a kiutazáshoz, hanem a pályázat leadásához is. Ezáltal nagyon sokan nem 
mernek belevágni a programba. Erre a legjobb platform a közösségi média lenne, aktív 
Instagram és Facebook jelenlétet tervezek a kar számára. Ezen túl szorosabb 
kapcsolatot szeretnék majd ápolni a Kari, és Szakterületi Koordinátorokkal, hogy 
segítsenek a tájékoztatásban. 

Szintén a népszerűsítéshez, illetve az információ-áramláshoz kötődne egy kari külügyi 
weboldal létrehozása. A webhelyre a magyar diákoknak szóló hírek, dokumentumok, 
egyebek kerülnének fel. Illetve a külföldi hallgatóknak minden olyan segítség, ami 
megkönnyítené az országba költözésüket és boldogulásukat (akkor is, ha nincsenek 
mentorok). Így összességében minden elérhető dolog egy helyre kerülne. 

Több olyan tartalmat is szeretnék megosztani a közösségi médiában, amely a korábbi 
Erasmus hallgatók élményeiről, esetleg nehézségeiről számol be, hogy ezáltal a kar többi 
hallgatója nyerjen egy kis betekintést az Erasmus-os életbe. Ez vonatkozna a külföldi 
hallgatókra is, például egy jelenleg itt élő hallgató mesélne tapasztalatairól. A külföldi 
egyetemeken ennek nagy szokása van (például egy diák megkapja az Instagram fiók 
kezelését egy hétig, ez alatt beszámol a napjairól), ezt szeretném behozni a TTK-ra is. 

Továbbá a legfontosabb a MIS helyzete. Jelenleg sajnos nincsenek mentorok, ezáltal 
nehezebb a kommunikáció a külföldi hallgatókkal is. Teljes erőmmel azon fogok 
dolgozni, hogy ismételten felépítsük a MIS-t. Mindez jobb és nagyobb volumenű 
népszerűsítést kíván maga után, mind a magyar, mind a külföldi hallgatók köreiben. Ez 
szórólapozást, közösségi média jelenlétet és további programokat jelentene. Illetve a 
nyár folyamán tervezem kidolgozni a külügyi mentorkisokost is, amelyre már lehetne 
alapozni az új generációs mentorok számára. A legfontosabb program e tekintetben 
szerintem az első „gólya-mentor” találkozó, de mentorok hiányában ez nehezen 
megvalósítható. Ezáltal megpróbálok majd a magyar mentorrendszer vállalkozó 
szellemű mentoraival, illetve a külügyi bizottsággal együttműködni ezen program 
megszervezésében.  

Az információ-áramlás érdekében pedig nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni az 
egymás közötti kommunikációra. Szeretném aktívabbá tenni a külföldiek Whatsapp 
csoportját, bővíteni a többi külföldi diákkal, hiszen kevesen tudnak róla. Tervezek külön 
csoportot a TTK-s külföldieknek (ez már üzemel), illetve a félévente érkező Erasmusos 



diákoknak is. Bár ez az ESN területéhez tartozik, velük is szeretnék szorosabb 
együttműködést, ugyanúgy ahogyan a Campuson lévő másik két kar (TÁTK, IK) 
Bizottságaival is. Ezekben a csoportok is meg lennének hirdetve a tervezett programok.  

A külföldi és magyar hallgatók között tapasztalatom szerint nagyon kevés kapcsolat van. 
Ez sok esetben a nyitottság és a programok hiánya miatt van, ezen szeretnék változtatni 
tisztségbe lépésemet követően. A társasjáték estéket folytatnám, de ezeket ki lehetne 
egészíteni közös kirándulásokkal, esetleges állomásos túrával, Language Café-val, stb. 
Tervezek egy városnéző túrát is az új hallgatóknak, hogy könnyebben adaptálódjanak 
Budapesthez.  

 

Végszó 

Összességében, ha tisztségbe lépek, biztosan rengeteg új élménnyel és ismerős arccal 
gazdagodok majd. És őszintén remélem, hogy a kar hallgatói számára fogok tudni új 
élményeket nyújtani, amit mindenki élvezni fog. Tudom, több szempontból nehéz 
helyzetben vagyok, de úgy gondolom, hogy elég motivációm van a külügy felépítéséhez. 

Ezeken kívül szeretném megköszönni a rengeteg tanácsadást és segítséget, illetve belém 
vetett hitüket Novák Zsófiának és Török Veronikának. Továbbá Rab Fanninak, aki rám 
gondolt a tisztség betöltését illetően. 

Nagyon várom már a közös munkát! Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! Ha 
bármi kérdés van, szívesen válaszolok mindre! 

 

Elérhetőségeim: 

Kauth Bence 

E-mail: benimano2004@gmail.com 

Telefonszám: +36203356053 
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